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Redactioneel  

Overpeinzingen van een bezorgd wratje 

“Een mens lijdt het meest door het lijden dat hij 

vreest.” Een, toegegeven, wat oubollige spreuk die 

mij en wellicht ook u toch op het lijf is geschreven.  

Als 11-jarige brugklasser maakte ik mij al zorgen 

over het eindexamen – toen het moment daar was, 

ben ik met de spreekwoordelijke vlag en wimpel ge-

slaagd. Ik rijd sinds mijn 18e auto, maar poeh, wat 

heb ik me voordat dat zover was, druk gemaakt over 

het zelfstandig besturen van een voertuig.  

Toen ik veertig was, noemde mijn uncle Ken mij een 

‘worrywart’ - letterlijk vertaald een zich zorgen ma-

kend wratje. Gedeeltelijk had hij gelijk, maar mijn 

moeder overleed toch echt een maand later en zijn 

vrouw Kay zit nu in een instelling, zwaar dement. 

Toen mij jaren geleden de veranderingen in haar ge-

drag opvielen en ik mijn verontrusting uitte, werd dat 

weggewuifd. 

En ook als bijna 65-jarige maak ik mij zorgen om de 

toekomst. Ik zie vrienden om mij heen kwalen krij-

gen, om van hen die we al verloren hebben nog maar 

te zwijgen. Mijn lijf wordt overduidelijk aangevreten 

door de tand des tijds, ik zie droogte in Spanje, over-

stromingen in Duitsland (en dichter bij huis, op ons 

eigen landje in Dommelen ☹). En dan zwijg ik nog 

over mijn zorgen over types als Poetin, Trump en 

Netanyahu en wat ze de wereld aandoen. 

Dus? Gaat dat enig verschil maken, mijn getob? Nee, 

natuurlijk niet. Maar toch. Het baart mij zorgen dat 

onze golfclub een oud ledenbestand heeft. Het is 

noodzakelijk voor ons voortbestaan dat relatief jonge 

mensen lid worden van VGC. En eenmaal lid 

(welkom!) is het te hopen dat ze (jullie) ook bereid 

zijn om een handje te helpen met het reilen en zeilen 

van onze club. En het leuk vinden om mee te doen 

aan de diverse activiteiten die worden georganiseerd. 

Is dit een oproep? Jazeker! Wie de golfschoen past, 

trekke hem aan. 

Hoe zeer ik ook jeuk krijg van termen als ‘mind-

fulness’, ‘bosbaden’, ‘in het moment zijn’ - het kun-

nen genieten zonder al te veel na te denken over wat 

je allemaal te wachten staat, is belangrijk. De twee 

gezellige Spaanse poezen die ons adopteerden op een 

verder lege Spaanse camping. De bloeiende velden 

met klaprozen onderweg. Het zonnetje op je huid als 

je uit het toch wel erg koude zwembad komt. 

En een rondje golf lopen. Sinds ik ben begonnen met 

golfen, zo’n tien jaar geleden, is het me opgevallen 

dat je alle sores om je heen kunt vergeten als je een 

mooie bal wilt slaan of een belangrijke putt wilt ma-

ken. Heerlijk als de bal dan rechtuit vliegt of strak in 

de cup valt. En als je ‘m shankt? De hole toch niet op 

jouw uitgezette lijn blijkt te liggen? Dan zucht je eens 

en ga je voor de volgende bal. Niet denkend aan de 

verre toekomst, maar aan de volgende afslag of de 

volgende approach. Golfbadend, als het ware. 

Als je dan weer uitgebadderd en schoon bent, is het 

fijn dat er een nieuwe Teeshot op je ligt te wachten. 

Een woordje van de voorzitter, een aantal wedstrijd-

verslagen, een paar interviews, nuttige stukjes van 

diverse commissieleden, een anoniem stukje van Rob 

Derksen, en een Berkenboom die er op papier beter 

uitziet dan die halverwege hole 5. 

Enjoy!  

   Karin Wensink 
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Van de voorzitter 

Het is weer de tijd van het jaar om 

samen te kijken hoe de VGC ervoor 

staat. Voordat ik daarop in ga eerst 

even iets over het weer.  

Ik heb dit rond deze maanden nog 

nooit zo meegemaakt. Regen, re-

gen en nog eens regen en een 

baan die meer op een moeras lijkt 

op sommige plekken dan op een 

golfbaan. Ik hoop voor ons alle-

maal dat het binnenkort toch een beetje zomer wordt 

en dat we in het zonnetje een balletje kunnen slaan. 

De VGC staat er financieel heel goed op: daar hoeven 

we ons voorlopig geen zorgen over te maken. Alleen 

het aantal leden neemt minder toe dan voorgaande 

jaren en dat is zorgelijk. Ik wil U dan ook weer vra-

gen om onze club aan te bevelen bij Uw familie, 

vrienden en kennissen - dat helpt meestal wel. We 

gaan dit jaar ook meedoen met een stand op de seni-

orendag in De Hofnar; misschien levert dat enkele 

nieuwe leden op. 

De vrijwilligersdag is net achter de rug en wonder 

boven wonder was het een fantastische, zelfs warme 

dag met een prima buffet en veel gezelligheid. Al met 

al een groot succes. Alle vrijwilligers hierbij nogmaals 

veel dank voor jullie belangeloze inzet het afgelopen 

jaar en blijf het ook de komende jaren volhouden. Let 

op: nieuwe vrijwilligers kunnen wij altijd gebruiken, 

dus meld U gewoon aan voor welke activiteit dan ook. 

Het clubkampioenschap strokeplay nieuwe stijl is in-

middels succesvol afgelopen. Helaas heeft de Weco 

de matchplay kampioenschappen moeten afblazen 

aangezien er zich onvoldoende deelnemers hebben 

aangemeld. 

Het terras is de afgelopen periode opgefrist dus als de 

zon tevoorschijn komt kunnen we buiten zitten. Dat 

wordt genieten. 

Met de gemeente zijn we volop in gesprek over de 

baan. Het gaat om de wensen van SV Valkenswaard. 

Zij willen verlichting op onze holes 1, 2 en 9 en een 

kunstgrasveld naast de holes 3 en 4. Het lijkt erop 

dat dit uiteindelijk gaat gebeuren. Wij als bestuur 

doen er alles aan om er voor ons zo goed mogelijk uit 

te komen. Het is afwachten.  

Naast hole 5 op de voormalige gemeentewerf komt 

een beachvolleybal veld. Om dit veilig te maken zul-

len er hoge ballenvangers worden geplaatst. 

Ik wens jullie allemaal een fijne vakantie, een goede 

gezondheid, heel mooi weer en veel golfplezier, 

Groetjes, 

Frank Smulders 
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Rood met groene koppen 

Rood (en wit) met groene koppen? Wat is het? 

We hebben een aantal gebieden op onze golfbaan, die 

om redenen van veiligheid, bevordering van de door-

stroming of ter voorkoming van moeilijke regelsitua-

ties tot verboden speelzones zijn verklaard. Deze ge-

bieden zijn gemarkeerd door rode paaltjes met groe-

ne koppen. Het rood geeft aan dat we met een rode 

hindernis te maken hebben. De groene kop geeft aan 

dat hier sprake is van een verboden speelzone. 

Waar liggen de verboden speelzones? Eigenlijk zijn, 

met uitzondering van de noord/zuid weg die dwars 

over hole 5 loopt, rondom alle asfaltwegen verboden 

speelzones gemaakt en de heggen zijn daarin meege-

nomen. De verboden zones zijn in bruin aangegeven 

in de tekening hieronder.  

Tussen hole 2 en 9 aan de ene en hole 3 en 4 aan de 

andere kant ligt een verboden speelzone. Ook bij de 

heg en weg op hole 5 is een verboden speelzone ge-

definieerd, waarmee lastige “heg/weg”-regelsituaties 

hier niet meer voorkomen. Tussen hole 6 en 7 en 

noordelijk van hole 8 zijn verboden speelzones ge-

maakt. Bij de greens van hole 4 en 8 hebben we opzij 

en achter de green te maken met een hindernis die 

gemarkeerd is met rode paaltjes met een groene kop. 

Aan de oostzijde van hole 8 is er nu een verboden 

zone die loopt van vóór de reclameborden tot aan de 

rand van het sportpark. 

Wat mag je er mee? Deze zones moet je ontwijken, 

want het zijn verboden speelzones. Je moet dat doen 

door, met bijtelling van 1 strafslag, één van de opties 

voor het ontwijken van een rode hindernis te gebrui-

ken. 

Bepaal (schatten is ook goed) het punt waar de bal de 

grens van deze hindernis voor het laatst is gepasseerd 

(Dat punt noemen we het “referentiepunt”). 

Nu heb je de keuze uit de volgende vier opties. 

1: Drop een bal binnen 2 clublengten vanaf het refe-

rentiepunt niet dichter bij de hole. 

2: Drop een bal op de lijn door de vlag en het referen-

tiepunt naar achteren toe (dus verder weg van de 

vlag); dit is vaak niet mogelijk omdat die punten of in 

de verboden speelzone liggen of heel ver weg zijn. 

3: Ga terug naar de plek van waar je de bal in de hin-

dernis geslagen hebt en speel de bal opnieuw.  

4. Drop de bal in de dropping zone (hole 4 en hole 8). 

Omdat optie 2 in deze situaties vaak niet mogelijk is 

en optie 3 in het kader van de snelheid in de baan niet 

gewenst is, wordt er bij hole 4 en 8 een extra ontwijk-

optie in de vorm van een dropping zone geboden. 

Hier mag je, uiteraard met 1 strafslag, een bal binnen 

3 clublengten van de paal met het bordje DZ droppen. 

De 3 clublengten zijn gekozen om de speler wat meer 

ruimte te bieden, gezien het feit dat gekozen is om de 

aanduiding van de dropping zone aan de rand van het 

gebied aan een hek vast te maken. 

Hoe zit het met het hek? De hekken, al dan niet met 

netten, staan bij de verboden speelzones in de hinder-

nis. Dit geldt bij hole 4 en 8, maar ook voor de lage 

hekken langs de weg bij hole 2. Ligt je bal in een hin-

dernis, dan mag je een vast obstakel dat in een hin-

dernis staat, niet zonder straf ontwijken. Je mag dan 



 

- 6 - 

alleen met 1 strafslag volgens één van de opties van 

de hindernisregel, de hindernis ontwijken. 

Ja maar wat als je bal buiten de hindernis ligt en je 

last hebt van het hek? Dan mag je het hek / net ook 

al staat het in de hindernis zonder straf ontwijken. Je 

krijgt de vrije drop echter alleen als je aan alle 3 de 

eisen van regel 16 1.b kunt voldoen. (referentiepunt 

in algemeen gebied, dropzone niet dichter bij de hole 

en je moet de belemmering (hek/net) geheel ontwij-

ken) Dit laatste betekent dat je geen concessie aan 

de voor deze situatie normale slag (stand en swing) 

mag doen om er voor te zorgen dat je dan het hek 

niet raakt. Dus geen ingehouden kort slagje, speciaal 

bedacht om te kunnen slaan zonder het net/hek te 

raken. Als je geen punt kunt vinden waar je aan alle 

eisen voldoet, dan heb je pech 

Verboden speelzone, hoe loopt die? Waar zijn de gren-

zen? De verboden speelzones zijn tweezijdig gemar-

keerd met rode paaltjes met een groene kop. De be-

grenzing aan andere zijden, zoals ten oosten van hole 

8, wordt gevormd door de out of bounds grenzen. 

Wanneer de grens van de verboden speelzone is aan-

gegeven met paaltjes, staan de paaltjes in de hinder-

nis en loopt de grens via een rechte lijn van de voor-

kant van een paaltje naar de voorkant van het vol-

gende paaltje. 

Mag je een verboden speelzone betreden om je bal te 

halen? Of dat mag wordt door plaatselijke regels be-

paald. Bij ons op de baan mag je verboden zones be-

grensd door rood met groene markering wel betreden 

en zones begrensd door wit met groene markering of 

als zodanig gedefinieerd niet betreden.  

Je mag in geen enkele verboden zone met je voet 

staan om een stand in te nemen om de bal te spelen. 

Je treft overigens op andere golfbanen ook verboden 

speelzones, gemarkeerd door rood met groene kop-

pen aan, die je niet mag betreden. Bijvoorbeeld bij 

kwetsbare natuurgebieden. Dit moet in de plaatselijke 

regels aangegeven worden. 

Hoe zit het met de paaltjes die de hindernis markeren? 

De paaltjes zijn obstakels. Als de paaltjes bijvoor-

beeld met een tie-wrap of iets dergelijks vastgemaakt 

zijn aan iets anders (bijv. een ander paaltje, lantaarn-

paal of boom) zijn het vaste obstakels, die je zonder 

straf mag ontwijken. Zo niet dan zijn het losse obsta-

kels die je mag verwijderen om te kunnen slaan en 

terug moet plaatsen. 

Wit met groene koppen? De dijk tussen hole 5 en 6 is 

gemarkeerd met witte paaltjes met een groene kop. 

Deze paaltjes markeren een interne-out-of-bounds 

grens. Het gebied van de dijk dat tussen de interne-

out-of-bounds grenzen van hole 5 en 6 ligt is een ver-

boden speelzone die je NIET mag betreden.  

Het zwembad Bij de zwembadholes is het zwembad 

zelf een verboden speelzone die je NIET mag betre-

den. De grens van het zwembad is niet gemarkeerd 

maar wordt gevormd door de rand van het bassin. 

Het betegelde pad rondom het zwembad behoort niet 

tot de verboden speelzone en is een vast obstakel.  

De regelcommissie 

V0ORKOM TELEURSTELLING… 

… en raadpleeg vóór je een rondje wilt gaan lopen de 

website van onze club! 

Graag willen wij in deze papieren Teeshot aandacht 

vragen voor www.valkenswaardsegolfclub.nl. Als je 

daar naar toe gaat, kun je (zelfs zonder in te loggen) 

op de eerste pagina rechts bovenaan de baanstatus 

zien. De baan kan dicht zijn vanwege slecht weer bij-

voorbeeld, maar ook als de baanstatus zegt ‘open’ is 

het verstandig even verder te kijken. Zo kun je ‘let op 

beperkingen’ zien. Dan kan het zijn dat de baan een 

deel van de dag dicht is i.v.m. een activiteit. Of je 

kunt bepaalde holes niet spelen om uiteenlopende 

redenen (werkzaamheden van de gemeente, overge-

lopen wadi’s of trainende rugbyers dan wel voetbal-

lers bijvoorbeeld). En als je vervolgens denkt, och 

dan ik ga maar even naar de driving range: zelfs daar 

kun je teleurgesteld worden, want ook onze oefenca-

paciteit is soms gesloten (trainingen van Ger, lessen 

aan Were Di leerlingen, PietJanKnor, of extra holes 

voor een wedstrijd). Even inloggen is aan te raden, er 

kunnen op de startpagina verdere nuttige mededelin-

gen staan. 

Dus! Nogmaals: www.valkenswaardsegolfclub.nl Zet 

‘em bij je favorieten en weet wat je aan kunt treffen 

als je op het sportpark arriveert. 

 

Mijn laatste rol 

Poedelnaakt lig ik op de 

parkeerplaats. 2e rij 3e vak. 

Ik kijk verdrietig lonkend 

om me heen. 

Harde tegels rondom mij 

kijken me grauw aan. 

Niet fijn, maar ik heb ergere dingen meegemaakt. 

Ik heb heel wat klappen gehad. Nu lig ik hier in ieder 

geval rustig. 

Ik lig met mijn rug op een kruispunt van voegen. Het 

had slechter gekund. Ik lig op een bedje van een 

restje overjarig mos. Ik voel me ook een beetje over-

jarig. Ik vraag me af of ik me op een kruispunt in 

mijn golfleven bevind. Ik heb rimpels op mijn dim-

pels. Hier en daar een krasje. Maar wie heeft dat 

niet? Ben ik niet meer mooi? Ja, ik weet het, ik ben 

nog een poedel van het oude stempel. Maar gelukkig 

staat er bij mij geen VDL (Veur Du Leste) logo op. Bij 

mij staat er Velocity 1 op in van die mooie snelle 

schuine letters. Die 1 lijkt nu 0 te worden. Heb ik 

mijn laatste rol gespeeld? Ben ik ballast geworden? 

Word ik ooit nog weggegeven? Ik voel me uitgeput. 

Zonder golfers is er voor mij geen bal aan. Als ik aan 

mijn golfloopbaan denk, komen ook de vele mooie 

herinneringen. Ik heb veel gevlogen en mocht vaak 

aan de rol. Hoogtepunten genoeg. Vrijdag was mijn 

favoriete dag. Dan mocht ik met de mannen mee. Ja, 

ik mis de Vereniging Van Mooie Mannen. Soms lieten 

ze me een lantaarnpaal kussen of door het net vlie-

gen. Soms zocht ik een schuilplaats in de rough. 

http://www.valkenswaardsegolfclub.nl
http://www.valkenswaardsegolfclub.nl
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 Hoort allemaal bij het spel van man en bal. Ik genoot 

ervan als er naar me gezocht werd. Die blijdschap als 

ik gevonden werd. Onvergetelijk. ’s Ochtends vroeg 

lekker een vers spoor door de rijp trekken. De geur 

van versgemaaid gras. Lekker liggen zonnen in het 

zwembad. Mijn eerste duik in de wadi. Op pollpositie 

voor de green liggen. Ja, de green was fijn. Ik werd 

daar vaak schoongemaakt. Geen klappen, alleen 

maar een tikkie. Wauw, wat heb ik daar van alle 

emoties genoten. Ook veel nieuwe woorden gehoord 

daar.  

Maar nu voel ik dat mijn tijd voorbij is. Naar de dri-

ving range wil ik niet. Nee ik droom van een pensi-

oenplekje in zo’n trofée rekje. 

Hé, wat gebeurt er? Er komt iemand aan. Met zijn 

blauwe ogen en verbaasde blik kijkt hij naar mij. Hij 

pakt zijn telefoon? Gaat hij de hulpdiensten bellen? 

Nee, hij loopt om me heen, 

hij bukt en maakt een foto 

van mijn mooiste kant. Hij 

glimlacht als hij mijn zwarte 

krullen ziet. Ik weet het. Het 

is een liefhebber. Hij heeft 

vast een kennel thuis. 

Zijn warme hand tilt me op. 

Ik heb een nieuw thuis. 

 

Dox en Jos 

In de vorige Teeshot beloofden wij, dat we deze keer 

wat nader stil zouden staan bij Jos Coppen nadat hij 

ons ontvallen was. En hoe kan dat beter dan door een 

afspraak te maken met Dox. Zo gezegd zo gedaan en 

Dox belooft dat ze het gesprek wel gaande zal hou-

den. Dat benauwt me wat, want bekend is dat vrou-

wen gemiddeld 3x zoveel praten als mannen en ik 

veronderstel dat Dox dat gemiddelde wel in ere wil 

houden. Maar - om maar gelijk met de deur in huis te 

vallen – het is een heerlijk gesprek waarin Dox zeker 

de leiding neemt, maar ook weet wanneer er gas te-

rug genomen moet worden.  

Maar eerst enkele jaren terug, toen ik voor het eerst 

in aanraking kwam met Jos. Hij vertelde dat hij al 

jarenlang in Waalre woonde. Dat wekte mijn belang-

stelling, omdat mijn vrouw daar ook vandaan komt. 

Niets bijzonders, want het barst van de waalrenaren 

bij onze golfclub, maar toch. Of hij misschien mijn 

vrouw of anderszins iemand van haar familie kende. 

En zowaar hij kende mijn schoonvader nog, ofschoon 

die al 35 jaar geleden overleden is. En toen Jos ver-

telde dat hij dat zo’n aardige man vond, schiep dat 

zoiets als een band tussen ons omdat ik mijn schoon-

vader in zijn beschrijving herkende. Later bleek dat 

we beiden ook nog in de jeugd van PSV gevoetbald 

hebben, zij het in verschillende periodes. Maar dat 

mag eerlijk gezegd (helaas) geen naam hebben… 

Aangekomen bij Dox en wat nieuwsgierig rondkijkend 

wordt het verleidelijk om uitgebreid iets neer te pen-

nen over het prachtige onderkomen dat Dox nu in 

haar uppie bewoont en ook over de prachtige en gro-
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te tuin. Maar dan moeten we een extra editie van de 

Teeshot uitgeven, omdat Dox zoveel wetenswaardig-

heden weet te vertellen dat ik er spijt van heb dat ik 

geen bandrecorder (of iets dergelijks) heb meegeno-

men. Dus als je meer wil weten over haar onderko-

men en tuin, dan kun je het best een audiëntie bij 

haar aanvragen; het is zeer de moeite waard en ver-

geet niet te vragen naar de sauna en de jacuzzi.  

Omdat ik probeer enige lijn in het relaas te krijgen 

starten we met haar verleden. Dox geeft desgevraagd 

aan dat ze de dochter is van St. Joseph. Gelukkig 

verduidelijkt ze meteen dat haar vader de directeur 

was van de melkfabriek die die naam droeg. Daaruit 

is later, na een fusie met St. Petrus (ook een melkfa-

briek) via melkfabriek de Kempen, uiteindelijk Campi-

na ontstaan. Jos kwam uit een gezin dat een Banket-

bakkerij en Lunchroom bestierde. Dox bracht haar 

jeugdjaren o.a. door op het GLE en Jos zat op het St. 

Joriscollege. Wat later leerde Dox en Jos - via vrien-

den en wat wederzijdse relaties - elkaar kennen en 

vielen ze als een blok voor elkaar (vrije vertaling van 

ondergetekende). 

Dox vertelt dat ze is opgegroeid in een warm gezin 

samen met naast haar nog 10 kinderen, volgde na 

haar middelbare schoolopleiding een secretaresse 

opleiding bij Philips, maar moest al snel thuis bij-

springen omdat haar moeder al op 62 jarige leeftijd 

overleed. Daarna heeft ze nog in deeltijd gewerkt bij 

de afdeling sociale psychiatrie van het wit/gele kruis, 

zo laat ze weten. 

Jos volgde een opleiding aan de vermaarde hotel-

school in Maastricht, maar moest vervolgens in mili-

taire dienst, alwaar hij in Ermelo de officiersopleiding 

volgde. Dox geeft met enkele voorbeelden aan dat die 

opleiding niet geschikt was voor watjes, maar daar 

moeten jullie haar maar eens naar vragen. Vervol-

gens trad Jos bij Philips in dienst bij de afdeling Huis-

houdelijke apparaten en vervolgens was hij betrokken 

bij de ontwikkeling en het vermarkten van Cd’s. 

Daarvoor moest hij veel op buitenlandse reis. Of-

schoon het van Dox niet zo nodig hoefde, belde Jos 

altijd eerst naar huis zodra hij weer ergens een hotel 

had opgezocht. Tja, zo kennen we Jos wel een beetje. 

Vereerd was Jos met het verzoek van Jan Timmer (ja, 

die van Centurion) om voor Philips iets op te zetten in 

Brazilië. Dus Jos naar Brazilië op verkenning om te 
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ontdekken wat zijn gezin daar allemaal te wachten 

zou staan. Maar wat hij daar tegenkwam was niet 

waar hij op zat te wachten en zeker niet iets wat hij 

zijn gezin aan wilde doen. Terwijl het thuisfront de 

boedel en het huis al aan het verkopen was, stond 

Jos plotseling weer voor de deur. “We gaan niet naar 

Brazilië, het is te gevaarlijk en alles is te vrijblijvend”, 

aldus Jos. Dat werd hem bij Philips niet in dank afge-

nomen, maar het gezin vond het prima, aldus Dox. 

Uiteindelijk betekende de actie Centurion voor Jos het 

einde bij Philips, ofschoon hij toen pas 54 jaar was. 

Hij zal het zelf geen zwart gat genoemd hebben, stelt 

Dox, maar het bleek toch wenselijk dat hij nog actief 

bleef. Zodoende ontwikkelde hij met enkele kennissen 

de elektrische step, maar toen daar geen goedkeuring 

aan werd gegeven (kunnen we ons nu niet meer 

voorstellen) was het voor Jos klaar.  

Omdat ze beiden al fanatieke tennissers waren en zij 

inmiddels van tennispark Eeckenrode verkaste naar 

de Waalrese tennisclub, lag het voor de hand dat de 

dagindeling verder sportief zou worden ingevuld. 

Maar voordat we daar verder aandacht aan besteden 

worden we onderbroken door een telefoontje van 

haar dochter, dat door Dox snel wordt afgehandeld. 

De 2 zonen wonen hier in de buurt laat Dox weten, 

maar de 2 dochters wonen helaas verder weg in Am-

sterdam en Naarden. De dochters bellen dagelijks, 

dat waardeert ze zeer, “maar ze hoeven zich over mij 

nog geen zorgen te maken” zo laat Dox weten. Die 

indruk wekt ze ook geenszins! 

Terug naar Jos die veel heeft gebiljart en daarin bijna 

Brabants kampioen is geworden. Ik vraag maar niet 

in welke spelsoort want veel verder dan een groene 

tafel en 3 ballen kom ik niet. Uiteindelijk komen we 

toch bij het golfen terecht. Dox en Jos zijn in 1995 lid 

geworden van de VGC, waarna Jos samen met Toon 

Brusselers (wie kent hem niet), Ger de Natris en 

Frans Rutters de VVMM heeft opgericht. Daar hoorde 

ook het componeren van het onverstaanbare VVMM 
lied bij, dat ze als “Mozart ensemble” - inclusief Mo-

zart-pruik - ten gehore brachten. We vragen ons bei-

den af of dit lied nog in ere zal worden gehouden nu 

de vertolkers Jos en Ben Thijssen ons zijn ontvallen. 

We komen langzaamaan aan het einde van ons ge-

sprek en dus aan de periode dat Jos - na 25 jaar- ge-

stopt is met de VVMM, waar overigens op bijzondere 

wijze aandacht aan is besteed. Het organiseren van 

de VVMM was een kolfje naar de hand voor Jos. Hij 

vond het leuk om bij het indelen van de flights ook 

rekening te houden met de karakters van de spelers, 

waarbij hij het een uitdaging vond om botsende ka-

rakters te koppelen, om na afloop te zien dat ze toch 

eensgezind een glaasje dronken.  

Dox vertelt over haar ervaringen met Jos de afgelopen 

2-3 jaar en naar het moment van afscheid nemen van 

elkaar, samen met de kinderen. Ondanks zijn slechter 

wordende gezondheid heeft Jos ook hier tot het laat-

ste moment de regie gehouden. Kenmerkend, zo geeft 

Dox weer, is dat Jos onder geen beding naar een ver-

zorgingshuis wilde en buiten lopen met een rollator 

was ook zijn eer te na. Voor haar was het prettig dat 
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zijn, herhaal ik hier de regels in het kort. 

Indien de bal in een rode hindernis ligt, dan is het spe-

len zoals hij ligt of droppen in de lijn van de plek waar 

hij de hindernisgrens heeft gepasseerd, niet dichter bij 

de hole en spelen met bijtellen van één strafslag. Rode 

paaltjes met een groene kop markeren een verboden 

speelzone. Dan moet je verplicht droppen. Ook weer 

op een plek voordat de bal de hindernis is ingegaan of 

op de daartoe met het bordje DZ (dropping zone) aan-

gegeven plaats binnen drie stoklengtes en niet dichter 

bij de hole. 

Ik zou in de verleiding kunnen komen hier een uitvoe-

rige verhandeling te geven maar ik verwijs u toch naar 

de golfregels van de NGF. Er is ook een app gratis te 

downloaden, in de App Store of Google Play. 

Zoek op GOLFREGELS 

Namens de baancommissieleden, 

Dammie Janssen, Toon Wijnen, 

Frans Smits, John Grijseels en Kees 

Alkemade. 

 

Ad Strijbosch 
Voorzitter 
 

 

Clubkampioenschappen Strokeplay 

Omdat het aantal deelnemers jaar op jaar terugliep, 

heeft de WeCo een nieuwe opzet voor dit kampioen-

schap bedacht: er werd dit jaar gestreden zowel zon-

der als mét handicap-verrekening.  

En in de plaats van een zeer intensief wedstrijdweek-

end met 4 wedstrijden, worden nu de uitslagen van 

een aantal DDD– en VVMM-middagen als bepalend  

voor het kampioenschap aangemerkt. Voor de afslui-

tende dag (zondag 4 augustus) en prijsuitreiking wa-

ren de beste (op baisis van de middagwedstrijden) 20 

dames en heren uitgenodigd om een wedstrijd mee te 

spelen. 

Na afloop van de wedstrijd werden de prijswinnaars 

bekend gemaakt. 

Bruto (zonder handicapverrekening) dames: 

1. Anja Ingelse 

2. Sera Brouwers 

3. Marrie van Dam 

Bruto (zonder handicapverrekening) heren: 

1. Theo Peeters 

2. Toon van den Berg 

3. Jan Lamers 

Netto (met handicapverrekening) dames: 

1. Margriet Pijnenburg 

ze samen in het huis konden blijven wonen. Nadat ze 

me mee heeft genomen in de hele procedure rondom 

levensbeëindiging, memoreert ze nog even de laatste 

uren met Jos, waarbij een korte wandeling met de 

kinderen achter in het bos, het ontkurken van een fles 

wijn en het afscheid nemen van zijn dierbaren, zijn 

laatste activiteiten waren.  

We staan nog even stil bij de wedstrijd om de “Jos 

Coppen”-trofee, die op vrijdag 5 april voor het laatst 

werd gespeeld. 

Bij de uitreiking van die tro-

fee was Dox aanwezig. Daar 

hield ze een toespraakje en 

memoreerde enkele herinne-

ringen aan Jos. 

Met een ferme ruk aan de bel 

liet Dox nog even weten dat 

Eddy Kox de winnaar is van 

de trofee die naar Jos is ver-

noemd.  

In de hal nemen Dox en ik afscheid bij de foto van het 

hele gezin inclusief aangetrouwden (waaronder een 

dochter van Anneke en Jan Kornelius) en de 8 klein-

kinderen. Een rijk bezit! 

Tot slot laat ze weten dat ze nog 

een leuk gesprek heeft gehad met 

Hans Meertens omdat ze in de vori-

ge Teeshot had gelezen dat Hans 

ook op het GLE had gezeten.  

Ja ook via de Teeshot kun je een 

band smeden. 

                      Hans de Keijzer 

 

Nieuws van de baancommissie 

In tegenstelling tot het voorjaar 2023 kenmerkte 2024 

zich als regenachtig en nat. De fairways en greens 

liggen er dan ook goed bij. Soms ontstaan er diepe 

pitch marks en ik wil eenieder er daarom wel op at-

tenderen om na een mooie hoge bal deze pitch marks 

te herstellen. De bunkerharken zijn vervangen door 

exemplaren met een bredere onderkant voor het ge-

mak van de speler die ongelukkigerwijs de bunker 

moet betreden.  

Verder weinig te melden. De situatie van de lichtmas-

ten op de holes 1, 2 en 9 is ongewijzigd. Zo ook de 

mogelijke aanleg van een extra kunstgrasveld op de 

holes 3 en 4. Op het voormalig ergon terrein komt 

naar verwachting een beach volleybalveld. In overleg 

met de gemeente zullen voorzieningen worden getrof-

fen tegen onveilige situaties. Na het grote zomeron-

derhoud van de velden zullen we, samen met het ge-

meentelijk baanpersoneel, de netten aan de achterzij-

de van de drivingrange verhogen. Hopelijk leidt dit tot 

vermindering van het verlies van drivingrange ballen. 

Omdat het voor veel leden wellicht nog niet duidelijk is 

wat de gevolgen van de rode hindernismarkeringen 
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Al wetende dat het clubkampioenschap binnen was, 

had ik vandaag heel veel zin om nog een keer te 

laten zien, wie de beste golfer van dit jaar is! 

De omstandigheden waren goed: de baan lag er 

prima bij, het was fijn golfweer en met Maria en 

John als flightgenoten was de sfeer dusdanig goed, 

dat ik mijn beste score van het jaar tot nu toe kon 

maken (rondje 61). 

Na vele malen als 2e te zijn geëindigd, is het nu dan 

toch eindelijk gelukt! 

Na afloop de prijsuitreiking en samen met Anja aan 

de bel mogen trekken gaf echt een kick! 

Verder nog met een hapje en drankje deze zeer ge-

slaagde middag afgesloten! Ik dank een ieder die 

bijgedragen heeft om van deze dag een succes te 

maken! Op naar volgend jaar! 

Met vriendelijke groet, 

Theo Peeters 

Trainer/Coach & 

Fysieke golftrainer  

  

2. Sera Brouwers 

3. Anja Ingelse 

Netto (met handicapverrekening) heren: 

1. Piet Lavrijssen 

2. Ben Olde Engberink 

3. Eddy Kox 

     de winnaars 

 

Hieronder de reacties van onze nieuwe kampioenen. 

Dames eerst... 

Om dit fenomeen nieuw leven in te blazen kreeg de 

wedstrijdcommissie (WeCo) het verzoek van het be-

stuur om iets te bedenken waardoor er meer leden 

deelnemen aan dit kampioenschap. 

En zo kwam de WeCo op het idee om de VVMM- en 

DDD- competitiekaarten te gebruiken. Dus alles uitho-

len en strokes noteren. De beste 6 kaarten van de 9 

geplande wedstrijden tussen 1 april en half juli telden 

mee. 

Mijn trigger-duim was net geopereerd toen ik met 

Maarten in april op vakantie ging. En het was dus de 

vraag of ik kon spelen eind april. Maar zie, de duim 

werkte weer wonderwel in mei. 

En zo kregen 13 dames en 20 heren een uitnodiging 

om 4 augustus bij de prijsuitreiking te zijn. Vooraf-

gaand werd er een “Gala”-wedstrijd gespeeld van 18 

holes strokeplay. 

Het was een plezierige zondag met heel aangenaam 

golfweer. 

Allé, dat ik met de 1e prijs ging strijken bij de dames 

is leuk. Ik beschouw het meer als een tussenstand 

halverwege de competitie. 

Het kunnen deelnemen is het belangrijkste (Olym-

pische gedachte) en ik ben blij dat “alles” het weer 

goed doet. 

En Theo natuurlijk ook gefeliciteerd! 

Groeten van  

Anja Ingelse 
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noteren, dus altijd iedereen uitholen? Neehee, als we 

twee parren hebben staan en jullie zitten al op vier 

kun je de bal oppakken. Nietes! Welles! 

Al met al waren we niet ontevreden over onze score 

en de drankjes na afloop gingen soepel naar binnen. 

We wisten al zeker dat we geen laatste waren gewor-

den, en waren toch stiekem best benieuwd naar de 

einduitslag. Maar de verwarring had wederom toege-

slagen, de wedstrijdleiding werd blijkbaar geconfron-

teerd met zo’n chaos op de scorekaarten (als die al 

niet waren verloren na de eerste hole) dat een van de 

dames achter de bar de winnaar mocht bepalen. Wat 

een luxe overigens om zo bediend te worden, zelfs op 

het terras, chapeau. 

Ondertussen waren de mensen van Adriaans bezig 

met het opstellen van het buffet. Dat zag er goed uit, 

zeg! Dankzij een ingenieus systeem werd filevorming 

vermeden en kon iedereen hetzij links, hetzij rechts 

zijn of haar bordje volladen, om vervolgens te consta-

teren dat het er niet alleen goed uitzag maar ook 

voortreffelijk smaakte. Er was genoeg voor een twee-

de, soms zelfs een derde ronde. 

Het einde van de avond stond gepland voor half ne-

gen, maar toen ik wegging rond die tijd was het terras 

nog niet leeg. Heeft iedereen netjes z’n stoel in het 

hok gezet? Voor je het weet gaan de deelnemers aan 

PietJanKnor er met het meubilair vandoor. De bunker-

harken en de vlaggen waren al binnengehaald, en 

werd zelfs grappend gesuggereerd dat een dekseltje 

op de holes ook nuttig zou zijn. Ik zal u besparen 

waarom dat is, maar het is wel te gek voor woorden. 

Rest nog het dankwoord. Dank aan wedstrijdleiders 

Marrie van Dam en Jos Baudewijns, dank Carien Bau-

dewijns voor het stroomlijnen van de wachtrijen – 

überhaupt dank aan het bestuur voor deze geslaagde 

dag. Een dag georganiseerd als een dankjewel aan 

alle vrijwilligers van VGC. Applaus voor onszelf! 

Karin Wensink 

 

 

Vrijwilligersdag donderdag 27 juni 2024 

Dit is onze jaarlijkse “dankjewel voor je inzet voor de 

club”-dag. De dag waarop het bestuur namens alle 

leden de mensen uitnodigt die onze club draaiende 

houden zonder betaalde krachten en zo onze contri-

butie helpen laag te houden: onze vrijwilligers dus. 

Op mijn briefje met steekwoorden om de dag te van-

gen lees ik: warm, verwarring, heerlijk buffet, dank 

organisatie. 

Warm behoeft geen verdere toelichting, het was erg 

warm, zo tegen de dertig graden. De organisatie had 

voor flesjes water, prosecco en chips gezorgd, dus 

dat kwam helemaal goed. 

Verwarring bestond bij ons thuis al, over de aan-

vangstijd van de wedstrijd, die in de uitnodigingsbrief 

vermeld stond maar niet meer werd herhaald in de 

informatie op de site. Navraag leerde dat we om een 

uur zouden starten. Dat wij niet de enigen waren die 

dat niet hadden meegekregen bleek uit het feit dat 

tegen enen niet iedereen die zich had opgegeven 

aanwezig was.  

De verwarring was voor de organisatie overigens al 

dagen eerder begonnen toen mensen die aanvanke-

lijk hadden toegezegd mee te doen aan de wedstrijd 

zich bedachten. Er moesten nieuwe teams worden 

samengesteld, nieuwe handicap berekeningen ge-

maakt. En toen moest halsoverkop, vlak voor we de 

baan in zouden gaan, weer het een en ander gewij-

zigd worden. Onze flight van zes, die was gewijzigd in 

een flight van vijf, stond uiteindelijk toch met zes 

personen op de afslag van hole twee. 

Denk niet dat de verwarring nu voorbij was. We 

speelden foursome, in een carrousel. Voor mij geheel 

nieuw, ik heb ontdekt dat het voor mij zeker niet bij-

draagt aan goed en gefocussed spelen – maar daar 

had ik het niet over. Drie keer in een bepaalde sa-

menstelling, rood gedrukte speler slaat af, beste twee 

scores op de kaart vermelden. Dus hole twee en drie 

in deze samenstelling en dan tien? Neehee, door naar 

vier in een andere samenstelling. Alle drie de scores 
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(onder voorbehoud) Wedstr i jdprogramma 2024/2025       
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Op bezoek bij Karin Wensink en Jos 

Tillmanns 

Zo aardig van Karin en Jos, om mij hartelijk te verwel-

komen en net te doen alsof ze met alle plezier aan dit 

interview wilden meewerken. Ik was sowieso welkom, 

maar ik moest een beetje porren en (misschien wel) 

slinkse opmerkingen maken, voordat ik mocht komen 

voor de Teeshot. Karin en Jos zijn twee vrijwilligers 

van onze club, die vaak achter de bar te vinden zijn. 

Karin is bovendien hoofdredacteur van de Teeshot. Jos 

is ook een van de begeleiders van de Were Di leer-

lingen die bij ons aan het golfspel mogen ruiken. Ze 

zijn altijd bereid om een ad hoc klusje op zich te ne-

men. Zo maakt Jos deel uit van de kascommissie. Ze 

waren ook beiden vrijwilligers bij het Dutch Amateur 

Championship op de Eindhovensche in 2023. 

Hun voortuin is in volle bloei. Jos vertelt dat links 

Karins gedeelte is en dat hij het rechterdeel onder-

houdt, met het vijvertje dat via ingenieuze buisjes 

(regen)water krijgt van het dak.  

Binnen slaan we linksaf naar de ruimtelijke woonka-

mer met een meterslange boekenkast langs de wand. 

Jos maakt duidelijk dat hij een miniem deel van die 

boekenkast gebruikt, met name voor een rits boeken 

over Rome. Hij heeft jarenlang met zijn school naar 

Rome gereisd en zelf de rondleidingen verzorgd. 

(Karin en ik zouden makkelijk uren kunnen praten 

over de voornamelijk Engelse boeken in de kast, want 

we zijn beiden Engelse docent geweest. Maar zoveel 

tijd hebben we nu niet.) 

Mijn Peter had mij aangeraden om naar Jos zijn trein 

te informeren. “Kom maar mee naar de zolder.” Jos 

schuift daar deuren open onder de kap en daar komt 

een heus rangeerterrein tevoorschijn. Jos doet iets 

met knopjes en meerdere verlichte treintjes beginnen 

te rijden. Nee, ze kunnen niet botsen, want ze hebben 

hun eigen trajecten. Er is ook een vintage racebaan 

die tussen de rails door loopt, maar daar is Jos nog 

mee bezig. De autootjes (Faller-AMS) die bij die race-

baan horen, zijn zeker 50 jaar oud. Jos heeft ooit wat 

hulp gehad van Peter om te regelen dat die autootjes 

zouden stoppen voor de overweg als er een trein aan-

komt. Jos beantwoordt geduldig al mijn vragen terwijl 

ik naar het gekrioel kijk, tot Karin naar boven komt 

met de vraag waar we blijven…. 

We lopen verder door het huis. Karin en Jos hebben 

ieder een eigen werkkamer - dat was vooral van be-

lang in de tijd dat er lessen voorbereid en toetsen na-

gekeken moesten worden. Die van Karin is super-

netjes en geordend, maar volgens haar is Jos zijn 

werkkamer een chaos, alsof er een bom is ontploft. Ik 

ben het met Jos eens, dat dat reuze meevalt (dat zegt 

vast ook iets over mij). Hij weet toch alles te vinden 

en de aquaria zijn ook nog zichtbaar…. 

We gaan weer naar beneden en ik bewonder de 

kunstwerken aan de muren door het hele huis. Karin 

heeft een zwak voor beeldende kunst – zij werkte dan 

ook een aantal jaar in het weekend bij Kunstuitleen de 

Krabbedans in Eindhoven. In de keuken zie ik een 

bord met ruim 200 voorwerpjes erop geplakt. Het zijn 

fridge magnets. Jos en Karin verzamelen die tijdens 

hun reizen over de hele wereld. 

Deze foto geeft u een beetje een idee waar ter wereld 

zij overal zijn geweest. 

Karin komt uit Velsen en heeft één zus; Jos komt uit 

Schaesberg/Landgraaf en heeft 6 zussen en een 

broer. Ze ontmoetten elkaar in Athene in de zomer

(school)vakantie van ’89. “Ik geef les in Gulpen” hoor-

de Karin Jos zeggen. Dat schiep een band, want Karin 

gaf Engelse les op het Rijnlands Lyceum in Oegstgeest 

en Jos dus aan het Sophianum in Gulpen. Na die va-

kantie hoefde Jos niet door zijn broer afgehaald te 

worden van Schiphol - hij ging mee met Karin naar 

Leiden. Na twee jaar pendelen besloten ze om samen 

te gaan wonen (1991). Omdat Karin een baan in Best 

vond viel de keuze op een huurhuis in Dommelen. Er 

zou immers een nieuwe weg komen die de reistijd 

naar Best zou verkorten. Oh ironie: die West Parallel 

werd opgeleverd in het jaar dat zij stopte met werken 

(2021). Jos is altijd in Limburg blijven werken. Het 

wonen op de Florijnhof beviel zo goed dat ze dat, sa-

men met hun poezen, 11 jaar hebben volgehouden. 

Een belangrijk pre waren de geweldige buren die op 

de poezen pasten als Jos en Karin weer eens op reis 

gingen. Veel schoolvakanties en geen kinderen zijn 

een prima combinatie voor het maken van verre rei-

zen. 
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het landje dit jaar grotendeels overstroomd en zijn 

veel plantjes verdronken. En wat er nog groeit, 

wordt dit jaar opgevreten door de slakken, pfft”. 

Toch blijven ze het een heerlijk plekje vinden om een 

paar uur per week op bezig te zijn. 

We lopen nog even de zonnige achtertuin in. “Van 

bijna alle huizen in dit stuk van de straat zijn wij de 

enigen met veel struiken en echt gras. De rest heeft 

tegels of kunstgras. Wij hebben dus veel vogels die 

komen nestelen. Leuk hoor. Laatst landde hier nog 

een smelleken in de tuin, die had net een jonge 

mees geslagen. Net een natuurfilm!” Ja, ook vogels 

mogen zich in de belangstelling van Karin en Jos ver-

heugen, maar daar gaan we het nu niet meer over 

hebben. Reizen, golfen, lezen, musea, treintjes, vis-

sen, tuinieren, lekker koken, wandelen en fietsen 

(ook nog!), geen wonder dat de dagen voorbijvliegen 

op de Lentenier. En vanmiddag gaan ze naar de sau-

na in Geldrop, dus het is de hoogste tijd voor mij om 

mijn biezen te pakken   

 

   Gea Bloemen 

 

 

 

Gewenst: meer marshals in de baan 

Onze marshals in de baan zijn er niet voor niets. Ze 

hebben een belangrijke taak: het toezien op de gol-

fers, zodat het spel ordentelijk, vlot en vooral veilig 

verloopt. Als vereniging zijn we, volgens de gebrui-

kersovereenkomst met de gemeente, “ten aanzien 

van het gebruik van de golfvoorzieningen op het 

sportpark verantwoordelijk voor de veiligheid van 

bezoekers en gebruikers van het sportpark”. Op zich 

is het niet moeilijk om die veiligheid te kunnen waar-

borgen, mits we ons als golfers aan de belangrijkste 

regel houden: sla nooit af als er ook maar de gering-

ste kans is dat je iemand zou kunnen raken en letsel 

toebrengen. 

We kunnen van onze vrijwilligers die marshal zijn 

niet verlangen dat ze 24/7 per week op de baan aan-

wezig zijn. We zijn dan ook als marshals niet continu 

aanwezig en controleren steekproefsgewijs of golfers 

zich aan de afspraken houden. Dat dat nodig is blijkt 

wel uit het feit dat we bij voortdurende herhaling 

moeten vertellen wat wel moet, niet mag en zeer 

wenselijk is.’’ 

We gedragen ons daarbij als gastheren/vrouwen en 

niet als verbaliserende controleurs. Dat doen we 

door de golfers vriendelijk te vragen hun gedrag op 

de baan zodanig te corrigeren dat de veiligheid, 

doorstroming en onderhoud van de baan op orde 

blijft. Als marshal ben je op het vaste dagdeel dat je 

wordt ingeroosterd een uurtje op de baan en je be-

waakt dan de veiligheid en doorstroming in de baan. 

Het kost je niet veel tijd en het helpt onze golfclub 

Sinds twee jaar zijn 

ze in het bezit van 

een caravan, maar 

dat betekent niet dat 

nu alleen Frankrijk, 

Spanje en Italië wor-

den aangedaan. Ver-

re oorden blijven 

lonken… 

In 2002 kochten ze 

dit huis aan De Len-

tenier en verbouw-

den en verfraaiden het naar hun wensen. Karin is 

geen voorstander van verbouwen (geeft troep en on-

rust!), maar ja, een nieuwe hal, een extra kamer of 

een nieuwe keuken komen niet vanzelf. Jos is erg 

handig, dat scheelt weer in het aantal klussers dat je 

moet binnenhalen.  

In 2014 togen Karin en Jos naar de Open Dag van de 

Valkenswaardse Golfclub. Een jaar eerder had Karin 

de aankondiging in het Valkenswaards Weekblad gele-

zen en uitgeknipt. Het stukje prijkte een jaar lang op 

de koelkast maar toen kwam het er eindelijk van. 

“Dat was een hele goede beslissing van Karin om naar 

die Open Dag te gaan,” vertelt Jos.  

“We konden een half jaar goedkoop lid worden en na-

men les bij Ger om de basisvaardigheden onder de 

knie te krijgen”. De theorie werd bestudeerd, en toen 

konden ze op voor het praktijkexamen bij Kees van 

der Heijden. “Dat vonden we allebei best wel span-

nend”. Inmiddels heeft Karin bij ons baanhandicap 22 

en Jos 26. Er is nog ruimte voor verbetering, vinden 

zij zelf. Jos is dus weer aan het lessen en Karin luis-

tert aandachtig naar de kritiek (of tips) die haar te 

beurt valt van meer ervaren golfers op de club. Maar 

met zo’n twee keer per week een rondje lopen zullen 

de handicaps niet snel verbeteren, vrezen ze. “Ach, je 

slaat een bal en je vindt er wat van…” zegt Karin. 

Jos neemt graag deel aan de VVMM en Karin aan de 

DDD. Nu ze beiden gestopt zijn met lesgeven, kunnen 

ze bardienst en golfen mooi combineren. Dus regel-

matig als Karin op dinsdag speelt, staat Jos achter de 

bar, waar hij op warme zomerdagen de dames ver-

welkomt met een glas koud water. Hij is ook een van 

de zogenaamde ‘eindverantwoordelijken’. Dat bete-

kent dat je net even langer bezig bent met je bar-

dienst en meer verantwoording draagt. Karin is hele-

maal happy met het uitschenken van drankjes voor 

dorstige golfers, maar blijft wel trouw meehelpen als 

Jos die middag moet bijvullen of afsluiten. 

Jos heeft duidelijk een zwak voor jeugd, met name 

middelbare schoolleerlingen. Hij vertelt glunderend: 

“Ik geef graag les aan de leerlingen van Were Di. Ze 

beginnen vanaf nul en na een uurtje kunnen ze echt 

een bal slaan. Dat vind ik zo mooi om te zien.” 

Sinds 2½ jaar hebben Jos en Karin hun ‘landje’. Dat is 

200 m2 aan de oever van het stroompje de Lupke dat 

in de Dommel uitmondt. Ze hebben er bloemen en 

fruit en ze hebben er een zitje. Vorig jaar bracht Karin 

mij een paar gigantisch grote courgettes. “Helaas is 
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Het duurde even voordat iedereen er was en ook de 

fotograaf van dienst (komend van de green van hole 

1) gearriveerd was. Het geheel werd uiteindelijk een 

natte boel. De weergoden vonden het kennelijk toe-

passelijk dat het water op onze golfbaan geheel in wa-

ter gehuld ging. (Gelukkig had iedereen erop gerekend 

en werden de wadi’s officieel onder kleurige paraplu’s 

geopend).  

Tot winnaar werd uitgeroepen Paul Coelen… eventjes… 

Want na het uitreiken 

van de prijzen werd dui-

delijk, dat er iets mis 

was en bleek Henk Ger-

ris de winnaar van de 

oranjewedstrijd te zijn. 

Na 2 minuten smoezen 

van het bestuur, werd 

kenbaar gemaakt dat er 

twee eerste prijzen wer-

den toegekend. (Volgens 

de penningmeester kan 

Bruintje dat wel trek-

ken). En zo geschiedde. 

 

Onder de Berkenboom 

Laten we beginnen met onze dank uit te spreken voor 

de vele positieve reacties die de redactie van de 

Teeshot mocht ontvangen. De switch van 

“Vaatwasser” naar “Onder de Berkenboom” is goed 

ontvangen, tenminste voor zover ons bekend is. Posi-

tieve reacties bereiken het oor en oog van de redactie, 

negatieve reacties komen meestal elders terecht. Het 

is nu eenmaal gemakkelijker om over iemand te pra-

ten dan tegen iemand. Maar gelukkig niet bij onze 

golfclub! Nee, Rob Derksen kwam zelfs met de sug-

gestie om extra punten toe te kennen voor diegene 

die de berkenboom op hole 5 weet te raken, of anders 

een neary bij de berkenboom. Maar of de regelcom-

missie daar voor te porren is…? 

Een bijkomend punt van zorg 

en daarmee met het voortbe-

staan van de benaming van 

deze rubriek “Onder de Ber-

kenboom” is de deplorabele 

stand van onze Berkenboom. 

Veel levenslust is er niet te 

ontdekken. Daarom toch maar 

het voorstel van Rob Derksen 

niet te letterlijk nemen! 

Tja waar zullen we eens beginnen; bij het voorjaar, de 

zomer, verslag van de verschillende wedstrijden, de 

ALV, de gewijzigde baankwalificaties, wat ons verder 

opviel of maken we er maar gewoon een potpourri 

van? Maar dat kan natuurlijk niet, want de basis voor 

een potpourri is voedsel. Gelukkig worden we door 

jullie gevoed met foto’s en opmerkingen zodat we eer-

der een selectie moeten maken dan maar van alles te 

verzinnen. Zodoende kunnen we natuurlijk niet om het 

te natte voorjaar heen en de vele reacties die we 

zich aan de voorwaarde uit de gebruikersovereen-

komst met de gemeente te houden. 

Op dit moment zoeken we nog drie nieuwe marshals, 

man of vrouw, die bereid zijn deze taak op zich te 

nemen. 

Neem contact op met Peter van Door-

emalen of een van de bestuursleden.  

 

 

 

Oranjewedstrijd 2024 op 24 april 

Bij binnenkomst van het clubhuis werden de deelne-

mers getrakteerd op oranje tompoesjes. Oranje was 

de kleur deze dag.  Grappige hoedjes, strikjes en lu-

dieke kledingstukken, allemaal oranje: de deelnemers 

aan de oranjewedstrijd 2024 hadden er zin in.  

Ja, er was regen en zelfs (misschien een beetje) ha-

gel voorspeld, maar na de verregende wedstrijd Da-

mes Vragen Heren van een weekje daarvoor, kon het 

alleen maar meevallen. In het ergste geval, wisten 

we, zouden we de middag gezellig in het clubhuis 

doorbrengen.  

Toch had deze dag nog 

een extra nat tintje op 

het programma. Onze 

twee wadi’s werden 

officieel geopend door 

wethouder Rens Pijnen-

burg. Als we de toeter 

hoorden, moesten wij 

deelnemers de ballen 

laten liggen waar ze 

lagen en ons spoedden 

naar de wadi van hole 

5. 
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toch even ouderwetse opvliegers van gekregen…”. 

Maar na regen komt zonneschijn dus gaan we even 

terug naar maandag 24 juni j.l. De dag begon voor-

treffelijk want het pensioen en de AOW is die dag 

weer op de rekening gestort en voor het eerst dit 

jaar ontwaken we met een weldadige zonneschijn en 

een temperatuur die oploopt tot zo’n 27 graden. Ein-

delijk een heerlijke dag om te golfen na al die ge-

dwongen maar noodzakelijke baan sluitingen van de 

afgelopen weken. Maar als we op de site kijken ont-

waren we dat er – ondanks dat het nu eindelijk mooi 

weer is - weinig te golfen is.  

 

 

Hole 1,2 en 9 zijn gesloten 

omdat er gaten geponst wor-

den. Natuurlijk moet dat ook 

gebeuren… 

 

 

 

...maar we horen bij enkele flights toch de 4 Z’s te-

voorschijn komen. Niet bekend met de 4 Z’s ? Nou 

dat is gewoon Zeuren, Zeiken, Zaniken en Zeveren 

dat de baan vandaag en a.s. donderdag en vrijdag 

(Piet Jan Knor) deels gesloten is, terwijl het eindelijk 

prima golfweer is geworden. 

Tja, de gemeente gaat en staat ook waar golfers zijn. 

 Overigens, beste golfers, 

het bestuur had wel voor-

zien dat die werkzaamhe-

den zouden plaatsvinden, 

vandaar dat er bij de in-

gang van het clubhuis een 

uitnodigend bord staat. 

Dus maar gezellig een 

drankje doen bij Petra, die 

daar – helaas – slechts in 

der uppie zit en laat weten 

dat ik pas de eerste klant 

daarover binnen kregen. Geholpen door de overvloed 

aan regen die vooral in de maanden mei en juni is 

gevallen en de gevolgen die dat had voor de golfbaan 

en de golfvaardigheid, is “het weer” natuurlijk een 

favoriet onderwerp. We hebben daar immers allemaal 

verstand van. Eerlijk gezegd zouden we deze rubriek 

kunnen vullen met het plaatsen van de vele foto’s 

over de gevolgen van de overvloedige regenval, maar 

we volstaan met slechts een enkel plaatje, want er 

moet ook ruimte blijven voor wat drogere informatie. 

Temeer omdat een deel van de redactie tijdens de 

moessonweken in het warme en gortdroge Spanje 

verbleef om bij te komen van de vermoeienissen van 

het maken van de vorige Teeshot. 

Op een van de foto’s die we binnen kregen, is te zien 

dat Sjef Schram zijn golfballetje veilig stelt, bij hole 3 

en 4. Tja, je zult er maar aan gehecht zijn! Met name 

de holes 5 en 6 hebben het zwaar te verduren gehad. 

Het was en is nog steeds een prima initiatief geweest 

om op die holes wadi’s te maken, die gevoed worden 

met het regenwater afkomstig van het dak van het 

zwembad. Maar het was niet de bedoeling dat we het 

hele zwembad er bij zouden krijgen! Omdat hole 5 en 

6 dus enige tijd niet te bespelen waren heeft de 

baancommissie een innovatieve ingreep geplaatst 

door de afslag van 5 te 

sturen naar hole 6 (het 

schijnt dat sommige da-

mes die dikke boom wel 

wat eng vonden, die lig-

gen natuurlijk liever on-

der de Berkenboom). 

Daarnaast werd er een 

extra hole gecreëerd bij 

hole 8. Dat was voor 

sommige toch wat wen-

nen, want wat zou nu de 

lengte zijn en komen we 

niet erg dicht bij de weg 

terecht? 

Dat bleek, want voor de damesmiddag werd hole 8a 

een uitdaging, zeker als er verkeer over het weggetje 

tussen HOD en de heg stuift. Een van de dames (M 

genaamd…) slaat daar af, een fractie van een secon-

de nadat een gemeente autootje met (gelukkig) flinke 

vaart voorbij is gekomen. De venijnig geslagen bal 

draait sterk naar links en mist op een haar na de ach-

terruit van het witte gemeentewagentje. De bestuur-

der heeft niets in de gaten, maar de dames hebben er 
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Of dat zo’n gelukkige keus is, mag worden betwijfeld, 

want de deelname lijkt dan toch wat minder te zijn. 

 

 

De bevallige Melina Mercouri 

maakte daar al gewag van 

middels de film “Nooit op 

Zondag”.   

 

 

Ook de Old Grand Dad wedstrijd op zondag evenals 

het strokeplay kampioenschap kende moeite met het 

werven van voldoende deelnemers. Een heroverwe-

ging of we die wedstrijden wel op zondag moeten 

houden lijkt wenselijk. Temeer als je ziet hoeveel in-

spanning bijvoorbeeld Peter van Dooremalen zich 

heeft getroost voor de Old Grand Dad wedstrijd. Maar 

met enige creativiteit (mogelijke a.s. grootvaders?) 

ontstond er toch nog een redelijke deelnemerslijst. 

Maar ja, we hebben natuurlijke ook leden waarvoor 

het niet mogelijk is om doordeweeks te spelen. Tja, 

wat is wijsheid? 

Ofschoon er wat verwarring was over het aanvangs-

tijdstip van de vrijwilligerswedstrijd, kan worden ge-

concludeerd dat die voortreffelijk georganiseerd was, 

met aansluitend een prima buffet waar Carien met 

militaire precisie de flights naar links of rechts van 

het buffet stuurde. Dat doet Snollebollekes haar niet 

na! Een prima buffet dus na afloop eerst op zoek naar 

de doggy bag… 

Gebeuren er nog andere vermeldingswaardige dingen 

op de golfbaan? Ja natuurlijk, want wat te doen als er 

bijvoorbeeld tijdens de vastgestelde DDD middag 

toch een mannelijke golfer gewoon zijn eigen golf-

middagje organiseert. Dat kunnen we stoppen in het 

vakje: “klachten”, maar op de site staat duidelijk ver-

meld welke banen geopend of gesloten zijn, dus ja, 

daar hebben de dames wel een punt. Elders in deze 

Teeshot wordt daar nog aandacht aan besteed. 

Zomaar wat plaatjes van een 

gewone VVMM-middag. Natuur-

lijk weer met een foto van een 

door Jos Baudewijns geslagen 

bal. In de vorige Teeshot lag Jos’ 

bal samen met 2 andere in de 

bunker, nu slaagde hij er in om 

zijn bal klemvast tussen 3 takken 

te slaan. 

 

 

Maar Peter, 

Jan en Toon 

zagen dat het 

goed was… 

 

 

ben… Maar ik verneem dat er over het algemeen goed 

gebruik wordt gemaakt van de extra openstelling van 

het clubhuis op maandag en donderdag.  

We houden op over het weer, maar niet dan nadat we 

geconstateerd hebben dat het gezegde “het mens lijdt 

het meest, van het lijden dat zij vreest” ook bij de 

DDD op gaat. De weersverwachting voor dinsdag 11 

juni was allerbelabberdst, met als gevolg een te lage 

deelname bij de DDD. Maar wat bleek: een stralende 

zon en bruinende dames op het terras. Tja, soms is 

het glas half vol in plaats van half leeg en geeft Bui-

enradar slechts een verwachting weer en geen feiten. 

Het is verleidelijk om hier allerlei wedstrijden te me-

moreren die de afgelopen periode zijn gehouden, 

maar van enkele wedstrijden wordt in deze Teeshot 

uitgebreider verslag gedaan, terwijl op de site, na een 

korte zoektocht, ook de uitslagen van alle wedstrijden 

te vinden zijn. We pakken er een enkele uit zoals de 

vlaggenwedstrijd die op 27 maart is gehouden: een 3e 

plaats voor prijzenpakker Piet Lavrijssen, goede 2e 

werd Paul van Velthoven en glorieuze winnaar werd 

Martien Vermeulen; die ging met de eerst prijs strij-

ken, maar hij beloofde ons er daadwerkelijk werk van 

te maken om zijn handicap te verlagen. We zijn be-

nieuwd. 

Dames vragen Heren. Tja, niemand van mijn golf-

maatjes (en dat gold ook voor mij!) is gevraagd door 

een dame en dat kan niet ongestraft blijven! 

Dus zinnen we op wraak en 

dat hebben de dames (en 

“hun” heren) geweten. 

Na een kort schietgebedje 

onzerzijds liet Pluvius zich 

van zijn beste kant zien en 

dumpte het water met bak-

ken uit de hemel. Daardoor konden er maar 9 holes 

gespeeld worden en was iedereen te vroeg binnen 

voor het buffet. Maar ja wat nu? Vlug de chinees ge-

beld om het buffet eerder te laten komen. Dat kon 

wel, maar het vinden van de ingang van het sportpark 

was blijkbaar toch een groot probleem voor de bezor-

ger van het buffet. Of wij daar ook de hand in had-

den….? 

De meeste wedstrijden spelen we op een doorde-

weekse dag, maar soms ook op de dag des Heeren. 
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is, maar dan anders. Het schijnt een soort “no fly zo-

ne” te zijn. 

Even een uitstapje maken; in de vakantieperiode 

moet kunnen. Een regel op de bucketlist die nog af-

gevinkt moet worden of op zoek naar een onbekende 

bestemming? Een van mijn golfmaatjes is onlangs op 

vakantie geweest naar Schotland. Eerlijk gezegd trekt 

mij dat niet zo, omdat ik denk dat het daar altijd re-

gent en daarvoor hoef je toch niet naar Schotland. 

Maar blijkbaar zit ik er ver naast, want het is vooral 

een land waar het golfen met de paplepel (zal wel 

Red Label zijn) wordt ingegoten.  

Met een verwijzing naar Goethe lezen we dat we 

eerst “die Old Course op St. Andrews moeten spelen 

en dan sterven”, maar ook hier niet op zondag. Kijk 

maar eens op de website van St. Andrews en je ont-

dekt dat dit het walhalla voor golfers moet zijn. Door 

de weeks, in het hoogseizoen, wel voor een greenfee 

prijsje van € 375,-. Blijkbaar is er erg veel animo om 

via het beroemde Swilcan bruggetje tussen hole 1 en 

18 te spelen, want alleen middels een loterij kom je 

hiervoor in aanmerking. Voorheen was het “wie het 

eerst komt, het eerst maalt”. Maar men wilde van de 

kampeerders voor de deur af; vandaar die verloting. 

Maar het bruggetje is dus wereldberoemd. Bekend is 

dat er al in 1740 golf gespeeld werd bij het bruggetje 

dat daarvoor gebruikt werd om de schapen over het 

riviertje te leiden. 

Terugkomend op de uitspraak van Goethe: op Youtu-

be is een filmpje te zien, waarin een mevrouw de as 

van haar overleden man bij het bruggetje in de rivier 

uitstrooit. Letterlijker kan het niet.  

Natuurlijk staan we in deze rubriek even stil bij de 

gehouden ALV. Daar is o.a. gediscussieerd over het 

werven van nieuwe marshals. 

Vooral wat hun rol nu wel of niet is, leverde veel 

ruimte voor discussie en soms enige onzin. Maar Pe-

ter van Dooremalen zit er maar mee, dat het aantal 

marshals te gering is om een goed rooster in elkaar 

te draaien. 

Verschillende opties werden in de lucht geblazen, zo-

als de optie om een golfkarretje aan te schaffen, zo-

dat het voor de marshals wat aantrekkelijker wordt 

om over het golfparcours te scheuren. Jan François 

zou dat wel prettig vinden, want hij voelt zich nu op 

eenzame hoogte zonder concurrentie op de baan (net 

zoiets als Max Verstappen - zo goed Jan?). Aanslui-

tend werd de suggestie gedaan dat Frans Smits dan 

ook gebruik kon maken van het golfkarretje als hij 

met de bladblazer in de weer is. Zodat hij de holes 

niet meer op zijn fietsje hoefde te bezoeken. 

 

 

 

Maar wij denken 

dat Frans het liever 

groots aanpakt met 

een echte bladbla-

zer.  

 

 

Overigens is het jullie ook opgevallen dat de clubkleu-

ren van de golfclub zijn veranderd? Rood en groen 

zijn de kleuren die we overal rondom de baan zien. In 

de ALV is er niets gezegd over die nieuwe clubkleu-

ren, dus moet het iets anders zijn. Gelukkig legt Rob 

in deze Teeshot uit, dat het een soort Out of Bounds 
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Maar het leven gaat door helaas zonder mijn 

“kniemaatje” Karin van Son, die na een noodlottig ver-

keersongeval het leven liet. Wij leven mee met Piet. 

 

Nog even wat klein leed de-

len... Je gaat naar de golf-

shop, koopt van je laatste 

spaarcenten een pakje nieuwe 

tees, gaat er enthousiast mee 

aan de slag en moet na 3 af-

slagen constateren dat jouw 

slagkracht groter is dan het 

bestaansrecht van de tees.  

 

Inmiddels is de zomercompetitie ook al weer achter de 

rug en hebben we acte de préséance gegeven tijdens 

de Old Grand Dad wedstrijd op de prachtige baan in 

het Limburgse Wittem.  

We maken ons op voor een mooie herfstperiode met 

veel mooie golfwedstrijden.  

O ja, pas op voor de wilde 

zwijnen, want als die op 

onze banen terecht komen 

hebben we aan de 4Z’s niet 

genoeg.  

 

Hans de Keijzer 

 

 

Dames Vragen Heren 

Het verslag van een halve wedstrijd en een verdwaal-

de Chinees 

Golfen op dinsdagmiddag met de DDD vind ik leuk. 

Meestal. Maar. Als buienradar veel nattigheid voor-

spelt, dan vrees ik dat ik de voorkeur geef aan een 

droge middag binnenshuis boven een nat pak in de 

baan.  

Zo niet op dinsdagmiddag 16 april. De weersverwach-

ting was bar: koud, wind, veel regen. Maar. Mijn heer 

was geïnviteerd – net als 23 anderen. De startlijst 

stond op de site, de Chinees was besteld, dus: gaan! 
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Puttkampioenschap 2024 op 16 juni 

Vooraf werd gevreesd voor een kampioenschap wa-

terputten. Maar zoals ik u al eerder vertelde, een 

mens lijdt het meest om het lijden dat hij vreest: er 

was wat miezer maar het weer viel alleszins mee. 

Er werd bikkelhard ge-

streden, want het kam-

pioenschap was nog 

niet begonnen of de 

eerste putter lag al in 

tweeën. Af en toe 

klonk gejuich over de 

baan als er een hole in 

one viel, maar ook 

viertjes werden geno-

teerd. Bij het inleveren 

van de kaarten werd te 

verstaan gegeven dat 

“in de veertig” niet in-

teressant was. Och 

arme ik, denkend dat mijn 41 helemaal niet zo gek 

was… 

Rond half vier weerklonk weer gejuich, maar dat be-

trof niet onze winnaar: Nederland scoorde 1-1 tegen 

Polen. Hoezeer dezer dagen het voetbal het leven 

beheerst, werd duidelijk uit het feit dat de play off 

tussen nummer twee en drie in de rust van de wed-

Dat was makkelijker gezegd dan gedaan. “Komt u 

eerder?” “Weet u waar u heen moet?” “U heeft een 

tag, toch?” “Hoezo, welk nummer op het sportpark?” 

“Bij het hek?” “Bij de slagboom!” 

Er werd druk heen en weer gebeld en gefietst en zo 

stonden we even na half zes in de rij om onze koude 

bordjes vol toch nog warm Chinees lekkers te schep-

pen. En nog een keer. Om je vingers bij af te likken! 

Zo rond zeven uur liep het clubhuis leeg, na een mid-

dag die anders verliep dan gepland maar die in mijn 

ogen toch geslaagd was. Dank aan de damescommis-

sie, het barpersoneel en alle spontane helpers. Ik heb 

thuis bij een kopje thee de eerste bonbonnetjes sol-

daat gemaakt. Lekker hoor Peter, dankjewel! 

Karin Wensink 

Oei, het viel niet mee. Wij startten op hole 1B. Nau-

welijks hadden we hole 2 bereikt of de sluizen gingen 

open om tot en met hole zeven niet meer dicht te 

gaan. Koud. Nat. Dramatisch slechte ballen, afgewis-

seld met een enkele goede. Dat moest beter, de twee-

de negen!   

Maar. Vlak voordat wij afsloegen op hole 8 kwam 

Toos, die duidelijk op de fiets het park aan het afgaan 

was, ons melden dat we gingen stoppen na negen 

holes. Oh? Eerst gemengde gevoelens. Zagen we niet 

een stukje blauw in de verte? Eenmaal in het clubhuis 

was men toch wel van mening dat dit de juiste beslis-

sing was. 

 

De hele flight had een parre-

tje op hole 9 dus, vooruit, we 

hadden deze voortijdig beëin-

digde wedstrijd goed afgeslo-

ten. En de scorekaarten wa-

ren nog net leesbaar... 

 

Het eerste kwartier werd er opvallend veel thee, bouil-

lon, koffie en warme chocolademelk besteld en ge-

zeurd dat de verwarming hoger moest. 

Kleur keerde weer terug op de wangen, wijntjes en 

biertjes werden besteld en de prijzen uitgereikt. Veel! 

Een aanmoedigingsprijs, een twintigste prijs, een tien-

de prijs, eentje voor de second neary, eentje voor de 

longest, eentje 

voor nummer 

twee en ik ben 

blij te mogen 

melden dat onze 

flightgenoten 

Jeanne en Jack 

de 1e prijs heb-

ben behaald. 

Ondertussen was 

het vijf uur, dus 

kom maar op 

met je Chinees! 
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strijd ging plaatsvinden. Nummer een werd nog even 

geheimgehouden, en hoe hard de wedstrijd was ge-

weest werd duidelijk uit het feit dat maar liefst vijf 

deelnemers als bijna beste waren geëindigd met 39 

slagen. 

Twee van hen, Maarten 

Ingelse en Theo Pee-

ters, mochten uiteinde-

lijk op hole negen on-

der toeziend oog van 

de overige 29 deelne-

mers uitvechten wie 

runner up zou worden. 

Na een bloedstollende 

finale mocht Maarten 

zich vice kampioen 

noemen. 

De glorieuze winnaar 

van vandaag was Lies-

beth den Hoed met 38 slagen. Gefeliciteerd! 

Met een select gezelschap werd de voetbalwedstrijd 

uitgekeken; al was ‘t maar omdat vanaf 16.30 uur de 

sluizen volledig opengingen. Dubbel geluk deze zon-

dagmiddag: een redelijk droge wedstrijd en drie pun-

ten voor Nederland. En als u ooit zou willen weten 

wat de kortste mop is: vraag ’t Jan Veldkamp… 

Karin Wensink 

Old Grand-Dad Valkenswaardse Golfclub 

De clubwedstrijd over 18 holes op zondag 14 april 

bepaalde onze delegatie naar de regiowedstrijd in 

Wittem. Van de 83 donateurs speelden er 21 mee. 

Ook de vrijwiligers Jos Tillmanns (barbezetting samen 

met Karin) en Paul en Niek Coelen (wedstrijdleiding) 

speelden mee, zij het buiten mededinging. 
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Deze wedstrijd werd werd ook gesponsord door All-

round Printing, Keurslager Hans Adriaans, VDL en de 

donateurs Jan Vriens en Toon van Gennip. 

 

Winnaar werd Felix Heij-

mans. Hij mocht de felbe-

geerde trofee in ontvangst 

nemen met nog wat extra 

prijzen erbij.  

 

Toen Felix zich realiseerde dat hij 19 juli de regiowed-

strijd mag spelen op de Limburgse G&CC, een echte 

grote baan in een heuvelachtig landschap, kreeg hij 

het al Spaans benauwd. Goed oefenen Felix!   

Als 2e en 3e eindigden ex aequo Jelle van der Voort en 

Martien Vermeulen. Martien scoorde in de tweede 9 

holes beter en werd dus 2e en Jelle eindigde als 3e.   

 

In de categorie 80+ was het Marcel Hugen die er met 

de eerste prijs vandoor ging, gevolgd door Henk Ger-

ris als tweede en Fred Vredevoort derde. 

 

 

Update Old Grand-Dad Valkenswaardse Golfclub 

Met Guus van der Meeren als meest recente nieuwe 

donateur, zijn er nu 85 leden van onze golfclub dona-

teur van de Stichting Old Grand-Dad Club Nederland. 

De donaties van alle donateurs in Nederland worden 

goed besteed, getuige de vele projecten waaraan de 

stichting haar financiële bijdrage schenkt zodat jon-

geren met een beperking beter kunnen sporten, be-

wegen en spelen. 

Ik noem hieronder enkele projecten die recent in het 

land door onze donaties gerealiseerd zijn. 

• Bij Academie Stichting Spelderholt in Beekbergen 

kunnen jongeren met een beperking in een 4-jarig 

traject leren wonen en werken. € 4.000,= als een 

bijdrage aan de vervanging van  fitness apparaten 

• Woongroep Amervoorde in Amersfoort creëert voor 

jongeren met een beperking een zo volwaardig 

mogelijke leefomgeving. € 3.000,= als een bijdra-

ge aan de vervangingen van de sportmaterialen 

• Wooninitiatief Bij Ons Thuis in Elst verzorgt, voor 

kinderen met een beperking, een permanente en 

levensloopbestendige huisvesting. € 750,= bijdrage 

aan de organisatie van een sportieve teambuilding 

voor toekomstige bewoners  

• Stichting Onder Zeil organiseert jaarlijks een zeil-

kamp voor kinderen met het syndroom van Down 

en hun familie. € 1.000,= bijdrage aan de organi-

satie van het jaarlijkse zeilkamp. 

Momenteel heeft ook onze afdeling Old Grand-Dad 

een schenkingsaanvraag lopen voor de aanschaf van 

speeltoestellen bij een organisatie in onze gemeente 

Valkenswaard waar ca 27 jongeren met een beper-

king worden opgevangen. Die aanvraag ligt nu voor 

aan diegene die binnen de Stichting Old Grand-Dad 

het bestuur adviseert over een Go or No Go. 

Men beoordeelt de aanvraag behoorlijk kritisch om te 

zorgen dat de donaties wel juist besteed worden en 
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daar terecht komen waar het aan financiële middelen 

ontbreekt om zelf de benodigde investering te doen. 

Zodra de aanvraag al of niet goedgekeurd wordt, zal 

ik daarover berichten via de website van onze club. Ik 

verwacht dat dit besluit nog in augustus genomen 

gaat worden. 

Op 19 juli jl. heeft een 8-koppige delegatie van onze 

afdeling deelgenomen aan het regiokampioenschap 

op de Zuid Limburgse G&CC in Wittem, Limburg. In 

totaal deden er 93 donateurs uit Zuidoost Nederland 

mee. 

De inschrijfgelden waren van dien aard dat het hele 

evenement daaruit bekostigd kon worden. Dus zonder 

dat de nationale donatiekas geplunderd zou worden. 

De beste 10 kunnen deelnemen aan het landelijke 

kampioenschap op de Amsterdamse Golfclub. 

Het volledige verslag van die prachtige dag is op de 

website oldgranddad.nl te vinden.  

Twee donateurs van onze afdeling Old Grand-Dad 

hoorden bij de beste 10: Toon van den Berg en Frank 

Vencken. Proficiat heren! 

Prijsuitreiking (Frank zesde van links in blauw shirt, 

Toon achtste van links in licht shirt.) 

 

Leden van onze golfclub die opa zijn of die zo ge-

noemd worden en ook graag donateur van deze afde-

ling Old Grand-Dad Valkenswaardse Golfclub willen 

worden, nodig ik graag uit mij even te bellen. 

Voor een donatie van € 30,- of meer ben je al dona-

teur. De jongeren met een beperking zullen er blij 

mee zijn. 

 

Peter van Dooremalen 

Clubconsul Old Grand-Dad Valkenswaardse Golfclub 

pvandooremalen@outlook.com / 0618 392 449 

 

 

Nieuwe website / wedstrijdsysteem 

Komend najaar gaat onze website en de daaraan ge-

koppelde wedstrijd-administratie “op de schop”. 

Dit betekent dat o.a. wedstrijden plannen, deelne-

mers inschrijven, flights indelen, scores registreren en 

scorekaarten doorsturen naar de NGF voor aanpas-

sing van de handicaps, wijzigen van personalia, etc., 

gaat veranderen 

Ons huidige systeem is in de afgelopen ca 15 jaar 

ontwikkeld; het bedrijf waarmee we dat deden is en-

kele jaren terug overgenomen. De nieuwe eigenaar 

ziet geen mogelijkheden onze software veel langer 

goed werkend te houden. Dus er moet wel wat ge-

beuren... 

Uiteraard proberen we de hinder voor leden en com-

missies (!) te minimaliseren, maar het lijkt onvermij-

delijk dat diverse werkwijzen gaan veranderen. 

Waarschijnlijk gaat inloggen met uw GSN (en wacht-

woord) veranderen in inloggen met uw emailadres. 

Dus hierbij vast een tip voor het geval u met iemand 

anders samen één mailadres gebruikt: kies een twee-

de mailadres. En dan bij voorkeur een webmailadres 

(gmail, hotmail), zodat uw mail-

adres niet wijzigt als u ooit over-

stapt naar een andere provider. 

Elk lid moet in de nabije toekomst 

een eigen mailadres hebben.           

 

                            Peter Maathuis 
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